
Beste raadsleden, 
 
Graag informeer ik u over het feit dat het vrijwilligersinitiatief de Hulpexpress helaas ophoudt te 
bestaan. De initiatiefnemer heeft, als gevolg van een slechte gezondheid, zijn initiatief moeten 
staken. Er is samen met de gemeente gezocht naar een doorstart met een nieuwe vrijwilliger, dit is 
echter niet gelukt. Afgelopen maanden is er intensief en goed contact geweest tussen gemeente en 
de initiatiefnemer om de afbouw zo goed mogelijk vorm te geven. De deelnemers die actief waren 
binnen de Hulpexpress zijn elders ondergebracht, onder andere bij WerkPro en andere 
vrijwilligersinitiatieven. Wat nu nog rest zijn de onderhandelingen met de verhuurder om het 
huurcontract zo spoedig mogelijk te beëindigen. Voor 2023 is voor de Hulpexpress mogelijk om 
aanspraak te maken op een afbouwsubsidie. Hiervoor blijven wij als gemeente met de 
initiatiefnemer het contact onderhouden.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inge Jongman 
 


